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Beste collega’s,

Het overleg met de inspecties morgen bleek niets met testen te maken te hebben, zo verteldeBEE i. Dus voor ons niet

nuttig om bij te wonen.

Vanmiddag heb ik zo goed mogelijk het debat gevolgd, ik moest ook wel wat andere dingen doen dus heb misschien cok dingen
gemist. Een paar punten die mij opvielen:

- Voor wat betreft het advies van de Gezondheidsraad over het vaccinatiebewijs heeft VWS aangekondigd over ongeveer

drie weken met een kabinetsreactie te komen, daarna een debat en daarma zal eventueel een wetsvoorstel worden

ingediend. De minister zei ook dat de gedachten niet snel uitgaan naar dwang en dat het eventueel zelfs mogelijk zal zijn
om een verbod op dwang in de wet op te nemen... Op een SGP-vraag hierover zei MVWS dat daarbij ook de testbewijzen
meegenomen worden in de kabinetsreactie. Voor de zekerheid : Volgens mij doelde de minister hierbij op de

kabinetsreactie op de adviezen van de GR en niet persé op een wetsvoorstel wat op beiden ziet, maar dat was mij
eigenlijk niet geheel duidelijk.

- De meeste partijen hebben nog niet iets inhoudelijks gezegd over het advies van de GR, behalve D66 (positief), PVV

(tegen), Denk (tegen) en CU (wil geen beperkingen mbt vaccinatiebewijzen in publieke ruimte). Maar het echte debat

hierover volgt dus nog.
-  Kuzu heeft hierover een motie ingediend om de Kamer te herinneren aan de eerder aangenomen motie tegen indirecte

vaccinatiedwang. De minister heeft deze om procedurele redenen (eerst een kabinetsstandpunt bepalen) ontraden.
- Er werd veel gevraagd om perspectief (voor jongeren en scholen met name); een paar zaken die invloed kunnen hebben

op de routekaart:

Er is breed ondersteunde motie door VDD ingediend om bij versoepelingen niet één sector voor te laten gaan op

anderen, maar voor alle sectoren de pijn en de beperkingen eerlijk te verdelen. De vraag is hoe zich dat verhoudt tot de

wens om alleen voor horeca en evenementen te heropenen als er een negatief testbewijs/vaccinatiebewijs kan worden

overgelegd. Mogelijk heeft het geen gevolgen, maar dat weet ik niet zeker.
- De minister heeft toegezegd met scenario’s te komen voor het heropenen van de samenleving nav. een vraag van de CU,

dit is nadrukkelijk dan breder dan afschalen via routekaart. Er is een (bijna) kamerbrede motie ingediend dat er vanuit

de regering bij de het formuleren van een exit strategie een breed opgesteld herstelplan moet komen over economie,

zorg en samenleving. Dit bijt niet direct met de routekaart, maar kan er uiteraard ook wel invioed op hebben.

Groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn & Sport
Directie Wetgeving & Juridische Zaken
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